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17. ročník mezinárodní kreativní a textilní výstavy se poprvé
konal v unikátním pavilonu A1 na brněnském výstavišti. V Brně
se jedná již o 4. ročník výstavy, který potvrdil rostoucí trend. 

Během výstavy byl věnován prostor i charitativním projektům:
členky Bohemia Patchwork Klubu věnovaly 45 quiltových
povlaků na polštáře pro klienty klubu Cesty životem bez bariér a
První moravský patchworkový klub ušil hračky pro dětské klienty
Centra Kociánka v Brně a také pro děti na Dni bezpečnosti -
Záchranáři dětem.

Vystavovatelé představili široký výběr
šicích strojů a vyšívacích strojů,
overlocků i coverlocků, žehlicí
techniky, látek i doplňkového

sortimentu.

Široký výběr zboží,
představení novinek Zachytila průřez současnou textilní

tvorbou a její hlavní trendy. Velkým
lákadlem byla galerie z Brazílie.

Proběhlo také vyhlášení prestižních
soutěží V KRUHU, FOUR PATCH, ČESKÝ

A ZAHRANIČNÍ QUILT a HEDVÁBNÁ
ZAHRADA.

Výstava quiltů
Během celého veletrhu probíhaly

workshopy s renomovanými
zahraničními i českými lektory. 
Další ukázky textilních technik
probíhaly přímo na prodejních

stáncích. 

Workshopy

BPM 2025





Jsme spokojeni, velmi se nám to líbí, tento pavilon je krásný. Řekl
bych, že zákazníků bylo docela dost. Jsem zvědavý na příští rok.
Haišman s.r.o., Pavel Haišman, společník

Zastavilo se tu mnoho zákaznic, i když máme příze a jehlice, tedy
sortiment odlišný od hlavního sortimentu výstavy. Byl obrovský
zájem o naše materiály na pletení i háčkování. S výsledkem jsme
spokojeni, oslovili jsme spoustu nových zákaznic, které o nás
nevěděly.
Katrincola.cz (Miliimport spol.s.r.o), Kateřina Fantová,
marketingová manažerka

S výstavou jsme moc spokojeni, letos jsme se lépe připravili, a
kromě odstřižků jsme měli i menší metráže vhodné na patchwork.
Byli jsme také partnerem soutěže, kde bylo opravdu těžké vybrat,
protože jeden quilt byl hezčí než druhý.
Hedva Český Brokát, s.r.o., Miroslava Sochorová, vedoucí
obchodního oddělení,

BPM nás zaujal velmi příjemnou atmosférou i počtem lidí, kteří ho
navštívili. Lidé byli velmi přátelští, předali jsme si cenné informace a
vyměnili zkušenosti. Na našem stánku jsme jim nabídli velmi
kvalitní úplety, teplákovinu i galanterii. Také nás překvapilo, kolik
lidí bylo ze zahraničí, včetně vzdálené Kanady. Celkově jsme byli
spokojeni a velmi nás to bavilo.
Notie s.r.o. (Mimi látky), David Chytil, jednatel

Dorazili jsme ze Slovinska, jsme tu poprvé a s veletrhem jsme
spokojeni. A myslím, že tu nejsme naposledy.
MARYNA Studio, Maryna Bilash Puljić, majitelka

Jsem na veletrhu celkově poprvé, a tak nemám srovnání s jinými
akcemi. Přivezli jsme patchworková pravítka a šablony a zájem o ně
byl velký, největší návštěvnost u nás byla v pátek a v sobotu.
LizaDecor Com Limited, Jana Zaoralová, jednatelka

Letošní výstava byla opravdu velmi pěkná, moc se nám líbily
prostory a přirozené světlo v pavilonu. Zájem návštěvníků byl u nás
obrovský, myslím si, že ještě větší než v loňském roce. Vozíme nové
látky z Anglie, v každém ročníku máme něco nového, takže se
všichni těší, co uvidí příště.
RAGOS, spol.s r.o., Dana Raselová, jednatelka a majitelka

Výběr pavilonu je stoprocentně posunem k lepšímu a
reprezentativnějšímu řešení veletrhu. Co se týče návštěvníků,
zaznamenáváme zájem o symboly ošetřování, relevantních dotazů
jsme měli dostatek a výstava je pro nás stále zajímavá i do dalších
let.
SOTEX GINETEX CZ, z.s., Ladislava Zaklová, výkonná ředitelka

ŘEKLI O VELETRHU

Jsme spokojení, zákazníků bylo hodně, je obrovský zájem o
průmyslové šicí stroje. Je vidět, že se zákaznice vyvíjejí, používají
kvalitní a těžší materiály a na to kvalitní stroje potřebují. Je také
pozitivní, že je zájem o šití a patchwork jako takový.
STRIMA CZECH s.r.o., Martin Zubatý, jednatel



Moc se nám tu líbilo. V Brně jsme poprvé, jsme polští výrobci, kteří
vystavují materiály pro patchworkovou komunitu. Velmi rádi se
setkáváme s lidmi, dozvídáme se o potřebách a o nápadech pro
patchwork. Proto je pro nás velmi inspirativní, že jsme zde a že naše
výrobky odpovídají potřebám a očekáváním lidí.
Tkanfarb Business Management sp. Z o.o. – sp. k., Amadeuz
Wieteska, majitel

Letos byla výstava mnohem lepší než loni, já jsem velmi spokojená.
Zájem byl velký, hlavně o designové látky. Pro látky a jejich barvy je
důležité vidět je pod správným světlem, což tyto prostory pavilonu
skvěle splňují.
VierMa by Deny, Denisa Pelikánová, majitelka

Bylo příjemné se znovu potkat se všemi těmi lidmi, většinu z nich
známe. Tento prosvětlený pavilon je velice příjemný a jeho velký
prostor dává veletrhu krásnou důstojnost, to moc vítáme.
Šicí technika Brother s.r.o., Roman Brzuska, majitel a jednatel

ŘEKLI O VELETRHU

Myslím, že místo výstavy je kouzelné. Je tu nádherné světlo, přišlo
hodně lidí, všechny expozice jsou skvělé. Lidé se rádi setkávají a
tohle je nejlepší způsob, jak dát různé lidi z různých částí světa
dohromady. A navíc jsem si tu dobře nakoupila.
Estela Mota, brazilská quiltařka
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